
Bestyrelsesmøde 
2025.01.14 klokken 17.00 – 20.00 
 
Der serveres sandwich på mødet. 

 
Afbud: Marie, Olga,  Helle og Mette kommer senere 
 
 

 Punkter:  Referat: Tid 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Jeps, ingen kommentar  

2. 

 

Nyt fra Elevråd 

Nyt fra 

medarbejdere og 

ledelse. 

 

Elevrådet:  
To elever har været afsted til elevrådsdag 
med andre elever fra andre skoler. Der blev 
snakket om mange ting, bla. hvad elevrådet 
kan være en del af på skolen.  
 
Forslag for at elevrådet bliver mere synligt 
vedhjælp af billeder opslagstavler. 
 
Toiletterne er blevet bedre rene og 
oprindelig. Der er stadig plads til forbedring.  
Vil øge fokus med at komme rundt i 
klasserne. 
 
Elevrådet vil gerne mere ud i klasserne, så 
der kommer flere input til elevrådet.  
 
” forslagskassen”- legetøj, er ikke særlig god, 
svært at få tingene tilbage i klassen. 
Elevrådet vil arbejde på at finde en bedre 
løsning  
 
Kasse i alle klasser, så alle kan komme med 
forslag til elevrådsarbejdet.  
 
Flere aktiviteter i klubben, når de ikke, må 
have deres mobiltelefon.  
 
 
Dagtilbud: 
Det går godt i vuggestuen - færre nye børn 
pt.  
Nanna går på barsel og der er ansat en 
barselsvikar, som starter pr. 1 feb. ,  

 



Børnehaven.  
Der er lidt rokering pt. i børnehaven, da vi 
mangler to fast voksne.  
Vi arbejder med emnet ” frost” og laver 
mange forskellige aktiviteter ind i det emne.  
Madpakker går godt - dog kan det være 
svært for de 3.årige at finde rundt i de 
mange tilbud madpakken indeholder. 
Det er meget flotte madpakker.  
BHV har valgt at stille madpakkerne ud i 
forhallen, så forældre der kan se, hvor 
meget deres barn har spist.  
Raketten. Spiser alle dage over i lokalet på 
skolen. Vi har fordelt opgaverne på få 
hænder, det går godt og børnene har fundet 
rutinen.  Det er en fin gruppe på 16 børn og 
15 skal starte på skoledelen efter ferien.  
 
Skole: 

Madpakkeordning: det går godt. Det har ikke 

været nødvendigt, at have ekstra mad 

stående. 

Der er stadig børn, der smider mad ud - det 

er de samme børn, som også gør det under 

kostordningen.  

 

Ustabil periode, fordi børnene begynder at 

tage på ski eller andre ferier.  

Det betyder meget for fællesskabet og 

muligheder for planlægning af 

undervisningen.  

Gruppesammensætning og muligheder for 

at udvikle et godt læringsmiljø påvirkes. 

En uges fravær – opleves i et 

børneperspektiv som 3 uges fravær.  

Vigtig at forældre er opmærksomme på 

deres børn, når de vender tilbage, fraværet 

betyder noget i deres relationer.  

Skal der mere på hjemmesiden om,  hvad 

det kan betyde for fællesskabet og den 

enkelte? 

 

Ea har været på Kursus - ” minidiamanten” 

og ”mellemdiamanten” om følelser fokus 

særligt på vrede.  



Det kan ses på DR- ” vrede Piger” 

Der ligger også noget til Dagtilbud.  

 

Kirstine har været på kursus i bla. håndtering 

af børn med ” angst”.  

 

 

Per.  

En lærer er stoppet - der har været lidt 

sygdom, så det har været lidt turbulent efter 

jul.  

 

Budget:  vi ansætter en musiklærer på 

fuldtid - der kommer et opslag.  

Lille overskud på skolen og SFO. 

Lille underskud på dagtilbud og Køkken.  

 

Berit og Per skal på Skanderborg døgn. Et  

internat hvor TR og skoleleder fra skolerne i 

Skanderborg mødes. 

 

3. Status på køkken Udover at køkkenansvarlig er stoppet, er 

yderlige en medarbejder sygemeldt i 

køkkenet - forventes klar 1 feb. Ny 

kostansvarlig i køkkenet pr. 1 feb.  

Ny medarbejder er i gang med hygiejne 

kursus. 

De gør det godt i køkkenet med mad til 

vuggestuen.  

Kan madpakkeordningen evt. fortsætte for 

nogen af børnene. Evt. skolen så der sikres 

en god opstart for den nye kostansvarlige. 

Per snakker med ny ansvarlig.  

 

4. Status på byggerier 
herunder 
henvendelse samt 
svar fra Børne- og 
Ungdomsudvalget. 
Se bilag. 

 
Multirum.  
Processen er i gang, og de kommende 
måneder bruges til at indhente tilbud og få 
tilladelser på plads. Forventet opstart i april 
og projektet forventes færdigt i maj. 
 
Kapacitetsforøgelse af dagtilbud. 
Der er sat arkitektfirma i gang med at se på 
muligheder for ombygning af lokaler på 
skolen. Der er givet landzone tilladelse til at 
ændre anvendelse af skolens lokaler.  

 



Der er løbende møder. 
I forhold til begge processer har Per påtalt, 
at Landsbyordningen forventer inddragelse.  

5. Dialogmødet Udvalget mødes og vender tilbage.  

 

 

6.  Orientering om 

pædagogisk tilsyn 

I juni skal endnu et tilsyn i dagtilbud sættes i 

gang.  

En forældrerep. fra bestyrelsen må meget 

gerne deltage. Meld tilbage til Per, der er 

møde 12. juni fra kl. 13 til 14.30 - overvej om 

du kan være med.  

 

7.  Orientering om 

personale 

Per orienterer: 

Vi har pt 3 sygemeldinger.  

En forventes tilbage ca. 1 feb. 2025 

De to øvrige kender vi endnu ikke forløbet 

på.  

Der er vikardækningen for begge de to, vi 

ikke kender forløbet på.  

 

8. Ladcykler  Vi vandt konkurrencen i SparNord..  

Så for nuværende har vi samlet 35.000 kr. 

Flere ansøgninger er ude.  

Vi har også fået tilsagn om hjælme og andet.  

 

9. Plan for tilsyn med 

principper 

- Marts - skoleskift.  

- April - Moppestrategi / trivselsråd 

- Maj - Undervisningens organisering 

- Maj Kommunikations princip 

 

10. Deltagelse på fælles 

bestyrelsesmøde i 

4-skolesamarbejdet 

Det er på tirsdag - Maria og Lea deltager.   

11. Punkter til næste 

møde 

- Skoleskift princip  

12. Eventuelt Skolebussen - det går godt - det meste af 

tiden.  

Hvordan går det med implementeringen af 

”kerneopgaver” - Det har ikke fyldt, så 

meget pga. skiftende fravær 

Obs. På klub børn og mobiltelefoner om 

morgen. Per og personalet kikker efter og får 

snakket med de unge mennesker.  

Forslag om at lave en rokade mellem klub og 

SFO mens en fast medarbejder er sygemeldt.  

 

 

 



 

  
 
 
 
 
 

Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer 
Bavnehøj   
   

Måned   Faste punkter   2024-2025 Årets punkter   

August onsdag 2024.08.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Årshjul revideres   

Bestyrelsen konstituerer sig 
(hvert andet år)   
   
Medie  

September 
torsdag 2024.09.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Procesplan for arbejdet med 
nye principper  
Udvalg der kigger budget 
nedsættes  
   

Forberedelse dialogmøde 
februar  
  
Skolestruktur  

Oktober mandag 2024.10.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Landsbyfest  
  
Trivselshandleplaner  
  

Arbejde med principper   
  
Opfølgning på dialogmøde 
med politikerne   
  
Nationale test  

November tirsdag 2024.11.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Ledelsen fremlægger oplæg til 
ny styringsramme.  
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.    
”Rigets tilstand – økonomi”  
   

Skolestruktur  
Tilbagemelding på trivselsmåling   
fra NES.  
Oplæg om KVALid  
   

December onsdag 2024.12.11  Nyt fra elevrådet   Meddelelsesbogen  



   
   

Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Julefrokost, halvt møde   

Opfølgning på pædagogisk tilsyn   

Januar torsdag 2025.01.14  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Ny skolestruktur:  
Sammenlæsning/aldersintegrer
et undervisning   
Forberedelse af dialogmøde 
februar.   
  

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og 
personale   
   
Årlig skoleudviklingssamtaler.  
  
Skolestruktur  
  

Februar torsdag 2025.02.20  
   

Dialogmøde med forældre 
og personale   
   

   

Marts mandag 2025.03.10  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Regnskab-budget fremlægges   
Evaluering af dialogmøde  
   

Forberede valg til bestyrelsen   
  
Opdatering på arbejdet med 
principper  
   
Afslutning af skoleår og 
opstart af nyt  

April onsdag 2025.04.23  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Timefordelingsplan   

Ny skolestruktur   
  

Maj tirsdag 2025.05.20  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af det faglige 
udbytte med baggrund i de 
nationale test   
  

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed 
i dagtilbuddet  
    
   

Juni tirsdag 2025.06.19  
  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af trivselsdata for 
skoledelen, elever.    
Ny temaer til det kommende 
skoleår.   
Navne sættes på medlemmer til 
næste skoleårs 
forældremøder.   
Ny skolestruktur   
  
 Sommerfrokost, halvt møde   
  

  

  
 



 

 


